
BRM.0012.4.7.2014          
 

Protokół nr 49/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 16 czerwca 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11
00

, zakończyło się o godz.12
40

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Maciej Szota, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące.  

3. Analiza finansowa Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. za 

2013 r. 
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za - 4). 

 

Ad. 1 

 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

1) 
 

Bogusława Mikołajczak  –Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru bezpośredniego zawarcia 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Henryk Procek 

Do kiedy obowiązuje poprzednia umowa z MPK?  
 

Bogusława Mikołajczak  –Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu 

Ostatnia umowa obowiązuje do końca roku. Konieczność wywołania uchwały 

 w sprawie zawarcia umowy z Miejskim Przedsiębiorstwem Komunikacyjnym na 

kolejne 5 lat w terminie bieżącym następuje ze względu na konieczność podjęcia 

przez Prezydenta działań polegających na tym, że zamiar zawarcia umowy musi 

być ogłoszony w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej, Biuletynie Informacji 

Publicznej, na stronie internetowej Miasta i na tablicy ogłoszeń. Ponieważ jest to 

umowa z podmiotem wewnętrznym, objęty regulacją unijną, dlatego są tutaj 

określone wymogi co do prowadzonej procedury.  
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czyli w tym przypadku nie ma konieczności ogłaszania przetargu? 
 

Bogusława Mikołajczak  –Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu 

Tak i dlatego jest konieczność ogłoszenia w Dzienniku Unii Europejskiej. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są  pytania do przedstawionego materiału? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zamiaru 

bezpośredniego zawarcia umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego?  

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji. 

 

 2)  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014 wraz z załącznikami  

i uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są  pytania? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 

2014? 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

3) 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2014-2028 wraz  

z załącznikami i uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 



 3 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Otwieram dyskusję.  

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Inowrocławia na lata 2014-2028? 

 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 
4) 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie emisji obligacji wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania?  

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie emisji obligacji? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

5) 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku 

od nieruchomości oraz określenia warunków udzielania pomocy de minimis 

dla przedsiębiorców tworzących nowe inwestycje i nowe miejsca pracy na 

terenie Miasta Inowrocławia wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Jerzy Stachowiak 

 To jest pomoc dla przedsiębiorców, a limit wynosi 200 tys. euro ? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

To jest limit, który obejmuje zarówno pomoc z budżetu państwa jak i z budżetu 

Miasta  i nie można tej kwoty przekroczyć. My udzielając pomocy wydajemy 

zaświadczenie o udzielonej pomocy, a  podatnik musi pilnować, aby korzystając 
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jeszcze z innych źródeł pomocy, jak np. refundacja kosztów pracy przez 

Powiatowy Urząd Pracy,  nie przekroczyć tej limitowanej kwoty. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania?  

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie emisji obligacji? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

6) 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

Przedstawiła projekt uchwały sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, warunków dopuszczalności pomocy publicznej przypadkach, 

w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organu 

uprawnionego do udzielania tych ulg wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania?  

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww. uchwały ?  
 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad. 2  

Sprawy bieżące.  
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy macie państwo propozycje wniosków w celu ujęcia w planowanym budżecie 

na 2015 r.? 

Ja proponuję złożyć wniosek o uwzględnienie w budżecie na 2015 r. środków 

finansowych w wysokości 25 000 zł na doposażenie Skate Parku przy ulicy 

Zapadłe w dodatkowe urządzenia oraz  zwiększyć środki  o 2000 zł na 

funkcjonowanie Rady Miejskiej Inowrocławia w stosunku do środków, jakie były 

zaplanowane na 2014 r. 

 
 



 5 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 

Wniosek został przyjęty. 
 

Jerzy Stachowiak  

Proponuję wpisanie do Wieloletniego Planu Finansowego realizację ulicy 

Dojazdowej w Inowrocławiu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 

Wniosek został przyjęty. 
 

Wnioski stanowią załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Czy są jeszcze inne propozycje lub sprawy do omówienia? 

Nie ma.  

W związku z wyczerpaniem tematów w punkcie 1 i 2 na ciąg dalszy obrad Komisja 

udaje się do Rozlewni Wód Mineralnych przy ulicy Ranusa 25  w Inowrocławiu. 

 

Ad. 3  

Analiza finansowa Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

za 2013 r. 
 

Stanisław Kowalewski  - Prezes Zarządu Dyrektor Przedsiębiorstwa Wodociągów 

 i Kanalizacji Sp. z o.o.w  Inowrocławiu 

 Przedstawił analizę finansową Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. za 2013 r.( materiał  stanowi  załącznik nr 10 do protokołu). 

Podkreślić należy, że wyniki przedstawione w analizie są zgodne z zamierzeniami 

na rok 2013. Udaje nam się utrzymać dyscyplinę finansową dotyczącą  wzrostu 

kosztów działalności. Dość duże nakłady przeznaczamy na utrzymanie 

laboratorium w Popowicach. Charakter pracy oraz koszty analiz w tej komórce są 

kosztochłonne, ale posiadanie laboratorium w takiej firmie jest konieczne. 

Wskaźniki efektywności i rentowności  wykazują, iż płynność finansowa w naszej 

Spółce jest dobra, nie wymaga działań naprawczych i  gwarantują nam płynność 

finansową na bieżący rok. Planowana wielkość nakładów inwestycyjnych w latach 

2015-2018  na urządzenia wodociągowe i kanalizacyjne wyniesie ponad 10 mln zł. 

Działania te skierowane będą na usprawnienie dostawy wody i odbioru ścieków na 

terenie Miasta poprzez rozbudowę i wymianę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, 

wprowadzanie nowych technologii, modernizację istniejących obiektów. Jednak 

przedsięwzięciem głównym i najbardziej kosztownym, bo za kwotę  8,5 mln zł. 

będzie wykonanie kompleksowej modernizacji stacji uzdatniania wody nr 2  

w Trzaskach. Prace te rozpoczną się w 2015 r. i potrwają około roku.  
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Bardzo dziękuję Panu Prezesowi  za przedstawienie analizy finansowej 

Przedsiębiorstwa.  

Czy są pytania do przedstawionego materiału?  

Jeśli nie ma pytań przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem ww. przedstawionego materiału? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja przedstawiony materiał przyjęła. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam dzisiejsze 

posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maciej Szota 

 

 

 
 

Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


